

គ្រប់កន្លែងបោះឆ្នោត

សម្រាប់ការបោះឆ្នោតរដ្ឋទាំងអស់ នៅពេលនេះ សេចក្តីណែនាំអំពីការបោះឆ្នោតនឹងមានផ្តល់ជូននៅគ្រប់កន្លែងបោះឆ្នោតទាំងអស់នៅថ្ងៃបោះឆ្នោត ជាភាសាមិនមែនភាសាអង់គ្លេសចំនួនបី ដែលមានការនិយាយភាគច្រើនបំផុតនៅក្នុងរដ្ឋ។

បច្ចុប្បន្ន ភាសាទាំងនោះរួមមាន៖

- ភាសាអេស្ប៉ាញ
- ភាសាខ្មែរ
- ភាសាស្កាណឺ

សេចក្តីណែនាំស្តីពី “របៀបបោះឆ្នោត” ជាភាសាទាំងបីនេះ នឹងមានបិទផ្សាយនៅកន្លែងបោះឆ្នោត និងមានផ្តល់ជូនអ្នកបោះឆ្នោតនៅពេលបោះឆ្នោត។ លិខិតជូនដំណឹងដែលបានបកប្រែក៏នឹងត្រូវបានបិទផ្សាយជាភាសាចំនួនបីដែលបង្ហាញអំពីការផ្តល់ជូនសេចក្តីណែនាំទាំងនេះផងដែរ។

ប័ណ្ណព័ត៌មានបន្ថែមដែលបានបកប្រែត្រូវបានបោះពុម្ពសម្រាប់ផ្តល់ព័ត៌មាននៅកន្លែងបោះឆ្នោត។ ប័ណ្ណព័ត៌មានទាំងអស់នេះអាចទាញយកបាននៅលើទំព័រគេហទំព័រ ប័ណ្ណព័ត៌មាន កន្លែងបោះឆ្នោត។

តំណភ្ជាប់ផ្តល់ព័ត៌មាន

ប័ណ្ណព័ត៌មានកន្លែងបោះឆ្នោត៖

www.sos.state.mn.us/election-administration-campaigns/election-administration/polling-place-posters

សៀវភៅផ្សព្វផ្សាយឌីជីថលភាសាជនជាតិភាគតិច៖

www.sos.state.mn.us/media/5634/language-minority-districts-tracts-precincts-languages.xlsx

ទម្រង់បែបបទស្នើសុំសេវាបកប្រែ៖

www.sos.state.mn.us/media/5633/request-for-interpretive-services.pdf

ឌីជីថលភាសាជនជាតិភាគតិចដែលបានកំណត់

ការិយាល័យរដ្ឋលេខាធិការបានធ្វើការជាមួយអ្នកប្រជាសាស្ត្រប្រចាំរដ្ឋ ដើម្បីកំណត់ឌីជីថលភាសាជនជាតិភាគតិច ដែលប្រជាជនចាប់ពី 3 ភាគរយឡើងទៅ នៅក្នុងខិត្តប័ណ្ណជំរឿនត្រូវគ្នានិយាយភាសាអង់គ្លេស “កម្រិតក្រោមល្អណាស់” យោងតាមទិន្នន័យជំរឿនថ្មីចុងក្រោយបង្អស់។ សៀវភៅផ្សព្វផ្សាយឌីជីថលភាសាជនជាតិភាគតិច រួមមានខិត្តប័ណ្ណដែលបានកំណត់ ភាសាសម្រាប់ខិត្តប័ណ្ណនីមួយៗ ទោះជាខិត្តប័ណ្ណត្រូវនឹងកម្រិតកំណត់ 3% ឬ 20% និងតំបន់នៅក្នុងខិត្តប័ណ្ណនោះ។

សម្រាប់តំបន់ទាំងអស់នៅក្នុងឌីជីថលភាសាជនជាតិភាគតិច ការណែនាំអំពីការបោះឆ្នោត និងសន្លឹកឆ្នោតគំរូនឹងត្រូវបកប្រែ ជាភាសាមិនមែនជាភាសាអង់គ្លេសដែលនិយាយភាគច្រើនបំផុតសម្រាប់តំបន់ទាំងអស់នៅក្នុងខិត្តប័ណ្ណជំរឿននោះ។ ឯកសារទាំងនេះនឹងត្រូវបិទផ្សាយ និងផ្តល់ជូនអ្នកបោះឆ្នោតសម្រាប់ជាព័ត៌មាននៅពេលបោះឆ្នោត។

ក្រៅពីតម្រូវការខាងលើ នៅក្នុងខិត្តប័ណ្ណជំរឿនដែលប្រជាជនចាប់ពី 20% ឡើងទៅ និយាយភាសាអង់គ្លេស “កម្រិតក្រោមល្អណាស់” អ្នកបោះឆ្នោតដែលបានចុះឈ្មោះចាប់ពីដប់នាក់ឡើងទៅ អាចដាក់សំណើទៅរដ្ឋលេខាធិការ ឬសវនករខោនធី ដើម្បីស្នើឱ្យអ្នកបកប្រែនៅក្នុងកន្លែងបោះឆ្នោតផ្តល់សេវាបកប្រែសម្រាប់អ្នកបោះឆ្នោត។ ទម្រង់បែបបទស្នើសុំសេវាបកប្រែមានផ្តល់ជូនសម្រាប់ធ្វើសំណើនេះ។

ប្រសិនបើប្រជាពលរដ្ឋ ឬអង្គការពាក់ព័ន្ធ ជឿថាមានតម្រូវការទៅលើឯកសារបកប្រែ ឬសេវាបកប្រែនៅក្នុងតំបន់ដែលមិនត្រូវបានកំណត់ថាជាឌីជីថលភាសាជនជាតិភាគតិច នោះពួកគេអាចផ្តល់ព័ត៌មានដល់រដ្ឋលេខាធិការ ឬសវនករខោនធី ដើម្បីបង្ហាញអំពីតម្រូវការនេះ។ នៅពេលរង់ចាំការត្រួតពិនិត្យ និងការអនុម័ត លក្ខខណ្ឌខាងលើនឹងត្រូវអនុវត្តចំពោះតំបន់ទាំងនោះ។



សូមស្កេនលេខកូដនេះដើម្បីចូលមើលទំព័រ **VOTER LANGUAGE ACCESS** (ការទទួលបានភាសាអ្នកបោះឆ្នោត) ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានបន្ថែម